

TENDER ADDENDUM

**Vertical Transportation Preventative Maintenance
NCC tender file # LW066
July 11, 2017
ADDENDUM NO : 2**

ADDENDA À LA SOUMISSION

**Entretien préventif du transport vertical
Dossier de soumission de la CCN no. LW066
le 11 juillet 2017
ADDENDA NO: 2**

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents :

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appeal d'offres et des documents relatifs au contrat:

1. SITE VISIT QUESTION AND ANSWER

1. QUESTION ET RÉPONSE-VISITE DES LIEUX

Q1. Please provide the number of stops, machine installation number, and controller number for Site 1.

Q1. Veuillez indiquer le nombre d'arrêts, numéro de machine et numéro de contrôleur pour le site 1.

A1. At Site 1, there are 4 stops, the machine installation number is 010516, and the controller number is 20 AIP

R1. Au site 1, il y a 4 arrêts, le numéro d'installation de la machine est 010516 et le numéro du contrôleur est 20 AIP.

Q2. There is a new building being constructed at Site 2. Will there be an elevator to service in this building? If so, what kind of elevator will be installed and will it form part of this contract?

Q2. Il y a un nouveau bâtiment construit sur le site 2. Y aura-t-il un ascenseur à entretenir dans ce bâtiment? Dans l'affirmative, quel type d'ascenseur sera installé et fera-t-il partie de ce contrat?

A2. There will be a "Schindler 3300" elevator installed in this new building. At this time, the elevator will not form part of this contract. The NCC may ask the successful bidder of this contract to include the service on this elevator as a change order.

R2. Il y aura un ascenseur « Schindler 3300 » installé dans ce nouveau bâtiment. À l'heure actuelle, l'ascenseur ne fera pas partie de ce contrat. La CCN peut demander au soumissionnaire retenu de ce contrat d'inclure le service sur cet ascenseur comme changement au contrat.



Lana Wilson
Senior Contract Officer
Procurement Services



Lana Wilson
Agent principal des contrats
Services d'approvisionnement